

Angkasa jalin kerjasama optimumkan IR4.0 tangani isu pekerja, jaminan bekalan makanan

G Manimaran

September 16, 2022 16:58 MYT



M. Kumareshan dan Thangarasu Muthamil Selvan bertukar-tukar dokumen perjanjian kolaborasi dengan disaksikan oleh Timbalan Presiden Angkasa, Prof Madya Datuk Dr. Abdul Rahman Abdul Razak Shaik

KUALA LUMPUR : Angkatan Koperasi Kebangsaan Malaysia (Angkasa) akan memperluaskan usaha mengoptimumkan penggunaan teknologi revolusi perindustrian keempat (IR4.0) bagi memanfaatkan anggota badan itu dan juga negara dalam jangka panjang.

Timbalan Presiden Angkasa, Prof Madya Datuk Dr. Abdul Rahman Abdul Razak Shaik berkata, langkah tersebut bukan sahaja akan membantu masalah tenaga kerja serius yang dihadapi sekarang, malah akan menjamin sekuriti makanan negara.

“Memang tugas kami juga untuk sama-sama (memperkasakan penggunaan IR4.0), sekarang kami ada kerjasama dengan MPOB (Lembaga Minyak Sawit Malaysia), Lembaga Koko dan Lembaga Kenaf dan Tembakau Negara.

Berita Terkini



MALAYSIA

Kanak-kanak maut didera: Kesan lebam ditemui di seluruh tubuh - Polis



MALAYSIA

Tun Daim simpati nasib bekas pekerja Utusan Melayu



BISNES

Ringgit ditutup tinjauan berbanding dolar



MALAYSIA

Pindaan akta wujudkan kesatuan sekerja matang, progresif - Saravanan



DUNIA

Wartawan veteran Filipina ditembak mati, kumpulan media menuntut perlindungan

Dapatkan
berita terkini
melalui emel
anda



Emel Anda

DAFTAR



- Angkasa mampu jadi koordinator elak peranan 'orang tengah'
(https://www.astroawani.com/berita-malaysia/angkasa-mampu-jadi-koordinator-elak-peranan-orang-tengah-374954?utm_source=news_keyword_widget&utm_medium=data-embed&utm_campaign=20221004%20News-Keyword-angkasa)
- PM wants cooperatives to resume 'jihad against middlemen'
(https://english.astroawani.com/malaysia-news/pm-wants-cooperatives-resume-jihad-against-middlemen-369269?utm_source=news_keyword_widget&utm_medium=data-embed&utm_campaign=20221004%20News-Keyword-angkasa)

“Dalam pertanian dan perladangan belum tetapi boleh terokai. Jadi, kita boleh jalin kerjasama dengan Koperasi Nammavargal Malaysia Berhad, menggalakkan ahli buat pertanian dan ternakan... koperasi kumpulan pertanian dan penternakan,” kata beliau.

Beliau berkata demikian selepas melancarkan Koperasi Nammavargal Malaysia Berhad dan menyaksikan Majlis Memeterai Perjanjian Kolaborasi Antara Koperasi Nammavargal Malaysia Berhad dan Sakya Agroecology Private Limited bagi menerokai dan mengoptimumkan teknologi terkini dalam pertanian dan pemasaran industri pertanian di sini, hari ini.

Bagi pihak Koperasi Nammavargal Malaysia Berhad, perjanjian itu ditandatangani oleh Timbalan Pengerusinya, M.A. Thirumugam dan Setiausaha Koperasi, M. M. Kumaresan manakala Sakya Agroecology Private Limited pula diwakili oleh Ketua Pegawai Eksekutif Sakya Capital Limited, K. Kuresan dan Pengarah Urusannya, Dr Thangarasu Muthamil Selvan.

Abdul Rahman berkata, model digunakan oleh Koperasi Nammavargal Malaysia Berhad dalam aspek mengumpul dan memasarkan hasil pertanian adalah menarik.

“Perkara ini menarik. Peranan koperasi dalam kumpul dan mengedarkan hasil tani, terutama dengan menggunakan teknologi dron dan sebagainya.

“Dengan langkah yang dilakukan oleh koperasi ini juga akan memberi contoh kepada koperasi-koperasi lain,” kata beliau.

Dalam pada itu, Pengerusi Yayasan Nammavar Malaysia, Datuk Vyran T. Raj berkata, menerusi Koperasi Nammavargal Malaysia Berhad, Yayasan Nammavar Malaysia meletakkan sasaran untuk menjalin kerjasama dengan koperasi-koperasi di seluruh negara dalam penggunaan IR4.0



“Kami bersedia untuk menjalin kerjasama dengan Angkasa dan juga koperasi-koperasi di negara ini dalam memperluaskan penggunaan teknologi moden dan terkini, antaranya IR4.0 bagi memajukan sektor pertanian dan hasil tani. Minggu depan kami akan mengadakan dengan beberapa agensi GLC bagi tujuan ini,” kata beliau.

Jelas beliau, pihaknya berpandangan bahawa koperasi-koperasi berteraskan sektor pertanian di Malaysia wajar menerokai IR4.0 bagi meningkatkan pulangan, hasil dan keuntungan demi memanafaat para pemegang taruh.

“Bagi tujuan itu, Yayasan Nammavar Malaysia akan menjalin kerjasama dengan kesemua koperasi dalam negara bagi mengoptimumkan teknologi terkini, sekali gus mencapai objektif kerajaan,” kata beliau.

Malah, kata Vyran, Yayasan Nammavar Malaysia juga percaya bahawa kerjasama Koperasi-Dengan-Koperasi (K2K) ini akan membantu menyelesaikan masalah kekurangan tenaga kerja serius yang disaksikan sekarang, dan pada masa yang sama menyumbang kepada penyelesaian isu sekuriti makanan dalam jangka panjang serta menambah pendapatan ahli koperasi.

Cara lain mengikuti berita kami

- *Telegram*
(<http://bit.ly/37LkRRB>)

#Angkasa #Angkatan Koperasi Kebangsaan Malaysia #IR4
#tenaga kerja #sekuriti makanan

Kapal angkasa kecil hentam asteroid Dimorphos

Astro AWANI
September 27, 2022 11:15 MYT

